
www.bizlawyer.ro
Un proiect al Bullet Media & 648 Group
2024-10-16 12:43:33

Fechet: Vrem sa atragem o investitie în România pentru procesarea sticlei

Ministerul Mediului cauta surse de finantare la nivel guvernamental cu  scopul de a atrage o investitie în

România pentru procesarea sticlei, în  conditiile în care industria sticlei este una cu valoarea adaugata 

mare, care presupune investitii si costuri de operare foarte mari, a  anuntat, miercuri, ministrul de resort,

Mircea Fechet, la un eveniment  de specialitate. 

"În ceea ce priveste sticla, din pacate, astazi o caram în Polonia sau  Ungaria, mare parte din ea - si din acest motiv

am avut o discutie cu  ministrul Economiei, domnul ministru Oprea - si am ajuns la o întelegere  cu domnia sa, în

sensul în care pe modelul Nokian din judetul Bihor,  respectiv un ajutor de stat dedicat foarte bine tintit, pe un

anumit  sector, sa identificam o sursa de finantare la nivel guvernamental  pentru a putea sa punem pe masa o suma

de bani suficienta cât sa atragem  o foarte mare investitie în România pentru procesarea sticlei", a  mentionat

ministrul Mediului, la "Conferinta ZF ESG 2024. Care sunt  pilonii ce stau la baza investitiilor sustenabile si cum

construim  afaceri durabile?"

Fechet a subliniat ca industria sticlei este una cu valoarea adaugata  mare, care presupune investitii si costuri de

operare foarte mari, iar  acest lucru nu poate fi decât benefic.

"Avantajul în aceasta situatie este legat de faptul ca sticla e un  material foarte greu si costurile de transport al

acesteia în alte tari  sau la distante foarte mari influenteaza mult randamentul sau eficienta  unei afaceri. Sunt

convins ca anul acesta vom reusi sa avansam pe acest  subiect, la fel cum sunt convins ca un subiect atât de

important va fi  de interes, indiferent cine va fi ministrul Mediului sau ministrul  Economiei în luna ianuarie a

anului viitor - si cred ca asta ar închide  aceasta bucla a circularitatii despre care vorbim atât de des", a  adaugat

ministrul.

În opinia sa, astfel de masuri reprezinta un lucru bun nu doar pentru  mediu, dar vor avea un impact economic si

financiar de care ne putem  bucura fiecare dintre noi.

"În ceea ce priveste sutele de mii de tone de material reciclabil din  Sistemul de Garantie-Returnare, daca vom

avea aceasta mare capacitate de  procesare a sticlei, am putea spune ca suntem cu adevarat sustenabili,  pentru ca

fiecare sticla aproape din cele 7 miliarde puse pe piata în  România, în fiecare an, ar putea sa aiba un procent mai

mare sau mai mic  de material reciclabil", a mai spus Fechet.
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